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Protokół nr 12.2024 

sesji Rady Gminy Przytoczna z dnia 19 grudnia 2024 r.  

 

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2024 r. o godz. 13.00 a zakończono o godz. 15:38 tego 

samego dnia, w sali narad Urzędu Gminy Przytoczna. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski o godz. 13.00 otworzył sesję 

i na wstępie poinformował o transmitowaniu obrad i przetwarzaniu danych osobowych 

osób obecnych na sali. Po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady gminy, wynoszącego 15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji – listy obecności stanowią załączniki nr 1a, 1b, 1c do niniejszego 

protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad i zwrócił się  

z pytaniem, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad.  

Wójt Bartłomiej Kucharyk zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad  

o następujące projekty uchwał: 

• w sprawę ustalenia niezrealizowanych kwot wydatków budżetu Gminy Przytoczna, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024, 

• zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Trójcy Świętej w Goraju na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, 

• w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przy linii kolejowej w obrębie Goraj, gmina Przytoczna 

• w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Przytoczna na lata 

2024-2030 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o kolejność podejmowanych uchwał tj. 

zgłoszone projekty zostaną wprowadzone po projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2024 rok. Następnie poddał pod głosowanie wniosek Wójta  

o rozszerzenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 
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 Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad  

z wprowadzonymi zmianami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

 

W związku z powyższym Rada Gminy obradowała według następującego planu: 

1. Sprawy regulaminowe: 

− otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

− ustalenie porządku obrad: 

− przyjęcie protokołu sesji nr XI Rady Gminy Przytoczna. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie od 27 listopada do 19 grudnia 2024 r. 

3. Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Przytoczna o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 2025-
2034 

• w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok  

− przedstawienie projektu uchwały, 

− przedstawienie opinii komisji stałych, 

− przedstawienie opinii RIO, 

− stanowisko Wójta w sprawie przedstawionych wniosków komisji stałych, 

− dyskusja nad projektem uchwały i ewentualnie zgłoszonymi poprawkami; 

− głosowanie nad projektem uchwały budżetowej; 

• w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 

2024-2034  

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

• w sprawę ustalenia niezrealizowanych kwot wydatków budżetu Gminy Przytoczna, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 

• zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Trójcy Świętej w Goraju na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków 

• w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przy linii kolejowej w obrębie Goraj, gmina Przytoczna 
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• w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Przytoczna na lata 

2024-2030 

• zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2025 

• w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 
Gminy Przytoczna na lata 2025-2029  

• w sprawie planu pracy Rady Gminy Przytoczna i komisji stałych na rok 2025  
6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Mirosław Romanowski poinformował, że wobec braku zastrzeżeń  

i uwag do protokołu sesji nr XI, uważa się protokół za przyjęty.    

 

Ad 2. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 27 

listopada do 19 grudnia 2024 r.– sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Pytań i uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 

Ad 3. 

Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym przedstawili: 

1) Danuta Szczyszyk Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

2) Sylwester Mędryk Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Bezpieczeństwa Publicznego, 

3) Żaneta Wrona Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – brak 

posiedzenia w okresie sprawozdawczym, 

4) Waldemar Maciąg Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 4. 

Przewodniczący Rady Gminy Przytoczna Mirosław Romanowski poinformował  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym – proszę Państwa, również 

podobnie jak Pan Wójt uczestniczyłem w uroczystościach związanych z przekazaniem 

samochodu strażackiego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Przytocznej. Prowadziłem 

konsultacje z trzema firmami zamierzającymi posadowić wiatraki na terenie Gminy 

Przytoczna, bo już mamy trzy takie firmy. Ustalałem terminy spotkań, o czym 

informowałem Państwa Radnych również na komisjach. Przygotowałem materiały 

sesyjne na dzisiejszą sesję budżetową. Tak ważną dla naszej gminy oraz przygotowałem 

plan pracy na rok 2025 Rady Gminy. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Szczyszyk przedstawiła sprawy  

i korespondencję przekazane do biura rady: 
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• pismo skierowane od Dyrekcji Szkoły Podstawowej w Przytocznej im. Janusza 

Kusocińskiego w sprawie jubileuszu 70-lecia szkoły, 

• interpelacja Radnego Zbigniewa Kluska w sprawie montażu lampy solarnej na ulicy 

Słonecznej w miejscowości Przytoczna, 

• pismo od firmy PGE Energia Odnawialna w sprawie budowy farmy wiatrowej na 

terenie gminy, 

• zaproszenie Starosty Międzyrzeckiego na otwarcie inwestycji pod nazwą: Regionalne 

Centrum Pediatrii, etap I, przy Szpitalu Międzyrzeckim w Międzyrzeczu, 

• życzenia świąteczne. 

O głos poprosiła Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Przytocznej - życzenia 

Państwo usłyszeli, które zostały zredagowane przez naszych uczniów, ale korzystając  

z okazji tak podniosłej chcielibyśmy przedstawić Państwu nasze życzenia w formie 

teledysku, nad którym pracowaliśmy, powiem szybko i bardzo intensywnie. Tak właściwie 

dwa tygodnie i udało się nakręcić film, teledysk. Tak że, życzę Państwu miłego oglądania 

i oby się wszystkie życzenia, które tutaj z tego teledysku wynikną, pojawią w nim, żeby 

się Państwu spełniły. 

 Wójt Bartłomiej Kucharyk - zanim będzie ten teledysk, to ja bym chciał serdecznie 

podziękować Pracownikom Szkoły, Uczniom. Miałem okazję godzinę temu zobaczyć 

premierę, ale nie będę zdradzał, co Państwo za chwileczkę zobaczycie. Ale szczególnie 

dziękuję dlatego że jest to kontynuacja tej pięknej tradycji, którą zapoczątkowaliśmy kilka 

lat temu właśnie w Gminie Przytoczna. Nagrywania właśnie tych piosenek, życzeń 

świątecznych w takiej formie, przekazywanej później mieszkańcom w sposób 

elektroniczny. Przypomnę tylko, że pierwsze teledyski, piosenka nagrana przez 

pracowników Gminnego Ośrodka Kultury w Przytocznej. Druga przez pracowników 

Kasztanowej Krainy. Trzecia przez pracowników Urzędu Gminy – kolęda. Czwarta była  

w ubiegłym roku przez radnych i sołtysów. No i dzisiaj, znaczy dzisiaj, w tym roku, piąta 

kolęda. Szkoła Podstawowa w Przytocznej. Szósta, nie będę wskazywał kto, ale już 

niektórzy się uśmiechają do nas z nadzieją, że to będą akurat oni. Tak że tych kolęd 

jeszcze trochę powstanie w Gminie Przytoczna. Staramy się właśnie, żeby każda 

placówka była inna. I też zachęcamy Państwa do tego, żebyście rozpowszechniali tę 

kolędę, bo tutaj wiele osób na pewno dużo się napracowało przy tej kolędzie. Dla wielu 

jest to premiera, więc to jest o tyle wydarzenie tak ważne. i też pamiętali o tym, czy 

promowali te kolędy, które były nagrane, czy piosenki świąteczne, w latach 

wcześniejszych. Serdecznie ze swojej strony, dziękuję za podjęcie się tej inicjatywy. 

Każdy, kto to robił, wie, ile to pracy i wyrzeczeń, ale cieszę się też, że dzieci się mocno 

zaangażowały w tę kolędę. Wiem, bo sam mam też dzieci, jak przeżywały, jak szły do 

szkoły, stroje przygotowywały. Tak że to jest, myślę, że ogromne wydarzenie dla wielu 

osób, nie tylko tych, które za chwileczkę Państwo zobaczycie i usłyszycie, ale też dla 

samych bohaterów tych kolęd. Dziękuję. 
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Będąc przy temacie życzeń świątecznych złożono życzenia i zaprezentowano 

wszystkim obecnym na sali teledysk z kolędą przygotowany przez Szkołę Podstawową  

w Przytocznej. Na tym temat wyczerpano. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski zarządził  przerwę  

w obradach o godz. 13:50, posiedzenie wznowiło godz. 14:12. 

 

Ad 5. Podjęcie uchwał:       

1) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 2025-2034 
Skarbnik Joanna Matuszewska odczytała Uchwałę Nr 619/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 2 grudnia 2024 

r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 2025-2034 przedstawionej wraz  

z projektem uchwały budżetowej na rok 2025. Następnie omówiła projekt uchwały, 

zgłaszając w imieniu wójta autopoprawki.  

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XII.81.2024 – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2) w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok  

➢ przedstawienie projektu uchwały – projekt uchwały odczytała 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Szczyszyk. 

➢ przedstawienie opinii komisji stałych  

Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Bezpieczeństwa 

Publicznego Sylwester Mędryk poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Danuta Szczyszyk 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

➢ przedstawienie opinii RIO 

Skarbnik Joanna Matuszewska odczytała: 

• uchwałę nr 617/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 2 grudnia 2024 r. w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Przytoczna na 2025 rok wraz z uzasadnieniem 
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• uchwałę nr 618/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 2 grudnia 2024 r. w sprawie 

wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Przytoczna na rok 

2025. 

➢ dyskusja nad projektem uchwały i ewentualnie zgłoszonymi poprawkami 

Skarbnik Joanna Matuszewska zgłosiła w imieniu Wójta autopoprawki do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienia założeń do budżetu,  

a Skarbnik Joanna Matuszewska wyjaśniła temat. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

➢ stanowisko Wójta w sprawie przedstawionych wniosków komisji stałych 

Wójta Bartłomiej Kucharyk - Szanowni Radni, ja serdecznie Państwu dziękuję za 

Waszą aktywność, jeśli chodzi o konstruowanie budżetu na 2025 rok. Z Panią Skarbnik 

ze zdumieniem, ale też przerażeniem patrzyliśmy na ilość wniosków, jakie Państwo 

składaliście do propozycji do budżetu na 2025 rok, i tutaj będzie ten żart. Trzeba było 

złożyć po jednym wniosku, wtedy byście mieli 100% skuteczność. A tak złożyliście po 20 

i tej stuprocentowej skuteczności nie ma. To oczywiście żartem. Cieszę się bardzo, 

Drodzy Państwo, że tak bardzo mocno wsłuchujecie się w głos mieszkańców. My 

mieszkamy w małej gminie, mamy bezpośredni kontakt z naszymi mieszkańcami, sami 

też Państwo, każdy z Was startując w wyborach ma pewną misję do zrealizowania. Ja 

wiem, że niektórzy już bardzo mocno tupią nogami, ale pamiętajcie, że kadencja trwa 5 

lat. Tak że spokojnie, mamy to rozłożone wszystko na poszczególne lata. Tak że 

postaramy się zrealizować wszystko to, co sobie założyliśmy na tę pięciolatkę. Niemniej 

jednak, Drodzy Państwo, dziękuję wam jeszcze raz za tą waszą aktywność, za tę pracę  

i determinację. Niestety, Budżet Gminy Przytoczna, w mojej ocenie, wygląda bardzo 

dobrze. Życzyłbym wszystkim gminom tak dobrej kondycji finansowej, w jakiej jest Gmina 

Przytoczna, Radnym też, żeby mieli czym dysponować. Jeśli chodzi o możliwości 

realizacji poszczególnych zadań w gminie. Nie znam gminy, nie znam kraju, nie znam 

gospodarstwa domowego. Gdzie by było środków tyle finansowych, że wystarczy na 

wszystko. Tak samo jest z budżetem Gminy Przytoczna. Jest dobrze, ale to też nie jest 

tak, że starczy na wszystko. Na realizację każdego planu, dlatego dziękuję Państwu za 

wyrozumiałość. Wiecie dokładnie, że powolutku z determinacją. Chociaż ja uważam, że 

nie powoli, że to tempo inwestycyjne jest oszałamiająco duże. Pamiętajmy, że jesteśmy 

małą gminą. Ja nie chcę wracać do historii, ale ja pamiętam jak w pierwszej mojej kadencji 

2010-2014 założyliśmy sobie, ja sobie założyłem, że wybudujemy ulicę Spokojną i Cichą. 

I to był cały plan na kadencję. A teraz każdy z Państwa był w swoim okręgu wyborczym, 

to ma tak na kwartał taki plan, a co dopiero na kadencję. No tak się czasy na szczęście 

zmieniły. I możemy żyć w takich czasach. I też chciałbym, żebyście informowali 
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bezpośrednio mieszkańców, że to nie jest tak, że ktoś komuś nie chce zrobić. Jak widzicie 

Państwo, po raz pierwszy od wielu, wielu lat, 8 albo 9, Pani Skarbnik, planujemy 

zaciągnąć zobowiązanie kredytowe. To nie jest nic strasznego, bo nas stać na to, żeby te 

kredyty spłacać, a kredyty, które weźmiemy chociażby z banków przeznaczonych dla 

samorządów, one są bardzo nisko oprocentowane. To nie jest tak, że my zrobimy teraz 

coś tutaj strasznego. Tak że proszę się też tego nie bać. Gmina Przytoczna bardzo 

bezpiecznie może spłacać te zobowiązania. A przy okazji, jak widzimy wszyscy, to są też 

zobowiązania, jeśli takie będą, zaciągnięte na realizację inwestycji czy wkłady własne do 

projektów, które planujemy. Cieszę się bardzo, bo to nas bardzo interesuje, że nie ma 

sołectwa w Gminie Przytoczna. W którym nie byłaby realizowana jakaś inwestycja.  

W jednej są większe, w drugich mniejsze. W niektórych dopiero zaczynamy dokumentację 

projektowo-techniczną. Oczywiście z założeniem, że te inwestycje będziemy realizować 

w następnych latach. Ale w każdej miejscowości jest zaplanowana realizacja inwestycji. 

Chciałbym podziękować serdecznie, Pani Skarbnik, za pracę nad tym budżetem, 

pracownikom merytorycznym Urzędu Gminy, za wskazywanie tych wszystkich 

płaszczyzn. Jak widzimy, drodzy Państwo, w budżecie, to też powiem żartem, 500 tysięcy 

brakuje, żeby było 70 milionów. Tak, że jak ktoś jeszcze ma jakąś propozycję za 501 

tysięcy, to ostatnia szansa przed głosowaniem. Ale to cieszy, że budżet jest na tak 

wysokim poziomie. 70 milionów, 43% na inwestycje, to jest ponad 30 milionów. To 

naprawdę jest duża sprawa. Wierzę w to, że uda nam się to wszystko zrealizować 

 w sposób właściwy. Przy Państwa pomocy. I co, Drodzy Państwo, najważniejsze, bo tak 

cały czas mówię i mówię i mówię, że czegoś tutaj jeszcze mi brakuje. Jest to budżet, który 

pozwoli też na to, że będziemy mogli sobie spokojnie i perspektywicznie zrealizować  

w 2025 roku zadania, które nie są wpisane w tym budżecie. Wiem, że Pani Skarbnik  

z przerażeniem zaczyna słuchać tego, co zaczynam mówić, ale to nie jest budżet, który 

jest naprawdę mocno napięty. Tutaj znamy wszystkie Państwa, bo chociaż pamiętna 

Komisja Finansów, gdzie trzeba było skończyć ilość wniosków do budżetu, bo pewnie 

tutaj by trzeba było 700 milionów ten budżet mieć, a nie 70. Ale Drodzy Państwo, mnóstwo 

inwestycji, na które Państwo czekacie, o których mówiliście, które zgłaszaliście. Ich nie 

ma w pierwotnym projekcie uchwały budżetowej. Ale wierzę w to, że przy roztropnym 

gospodarowaniu środkami publicznymi. Uda nam się wiele inwestycji w 2025 roku  

i planowanych przez Państwa Radnych. I zgłaszanych rzeczy tu jeszcze do tego budżetu 

wprowadzić. Te środki finansowe na realizację tych zadań. Tym miłym akcentem, myślę, 

że możecie Państwo spokojnie procedować dalej budżet. Ja się cieszę, że w każdej nie 

ma paragrafu, nie ma sfery życia naszej gminy, gdzie środki finansowe nie byłyby większe 

niż chociażby w ubiegłym roku 2024 czy jeszcze tym roku. Ja tak już myślę budżetowo,  

a już nie porównujemy się do tych budżetów, które były jeszcze 10 lat temu. Miłej  

i spokojnej Państwu życzę dalszego procedowania w dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski - uchwała budżetowa jest 

naszym planem finansowym. Zresztą Państwo sami doświadczacie, że w ciągu tego roku 

budżetowego wprowadzaliśmy mnóstwo zmian w budżecie Gminy Przytoczna. W związku 
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z tym, nawet jeżeli jakieś wnioski do tej pory nie zostały uwzględnione, to nie znaczy, że 

ich nie będzie. Rok pełen niespodzianek. Mam nadzieję na szczeka i inwestycji 

korzystnych, podwyższających komfort mieszkańców naszej gminy. Dziękuję Panu 

Wójtowi. Dziękuję, Pani Skarbnik. A teraz, proszę Państwa, otwieram dyskusję nad 

projektem uchwały i ewentualnymi zgłoszonymi autopoprawkami. Wprawdzie takie 

dyskusje szerokie odbyły się na wszystkich komisjach merytorycznych i tak jak Pan Wójt 

wspominał trwały one bardzo długo, ale gdyby jeszcze ktoś z Państwa. Nie ma głosów  

w dyskusji. Dziękuję bardzo, wobec tego zamykam dyskusję. 

➢ głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 

Przed głosowaniem nad uchwałą Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta 

Szczyszyk odczytała zgłoszone autopoprawki do projektu uchwały budżetowej na 2025 

rok. Nikt nie zgłosił się do dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy poddał 

uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XII.82.2024 – załącznik nr 4 do protokołu. 

 

3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 2024-

2034 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Joanna Matuszewska, zgłaszając w imieniu 

Wójta autopoprawki do projektu uchwały. Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem 

Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), 

Jolanta Góra (ZA), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), 

Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta 

Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA)  

Uchwałę zarejestrowano pod nr XII.83.2024 – załącznik nr 5 do protokołu. 
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4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Joanna Matuszewska, zgłaszając w imieniu 

wójta autopoprawki. Następnie głos zabrali: 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XII.84.2024 – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

5) w sprawie ustalenia niezrealizowanych kwot wydatków budżetu Gminy Przytoczna, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XII.85.2024 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Trójcy Świętej w Goraju na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XII.86.2024 – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

7) w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przy linii kolejowej w obrębie Goraj, gmina Przytoczna 

Projekt uchwały omówił Wójt Bartłomiej Kucharyk. Pytań i uwag do projektu nie 

zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XII.87.2024 – załącznik nr 9 do protokołu. 

 

8) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Przytoczna na lata 

2024-2030 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XII.88.2024 – załącznik nr 10 do protokołu. 

 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2025 
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Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XII.89.2024 – załącznik nr 11 do protokołu. 

 

10) w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 

Gminy Przytoczna na lata 2025-2029  

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Joanna Matuszewska, zgłaszając w imieniu 

Wójta autopoprawki do projektu uchwały. Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem 

Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XII.90.2024 – załącznik nr 12 do protokołu. 

 

11) w sprawie planu pracy Rady Gminy Przytoczna i komisji stałych na rok 2025 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona 

(ZA) 
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Uchwałę zarejestrowano pod nr XII.91.2024 – załącznik nr 13 do protokołu. 

Na tym punkt wyczerpano. 

Ad 8. 

W sprawach różnych złożono życzenia świąteczne. Innych spraw nie poruszono. 

 

Ad 9. 

W związku z wyczerpaniem spraw i tematów zaplanowanych na niniejszą sesję 

Przewodniczący Mirosław Romanowski zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za 

udział. 

                                        Przewodniczący Rady Gminy 

          ……………………………… 

                                        Mirosław Romanowski 

 

Protokołowała: insp. Anna Woźna 

Załączniki: 

1) listy obecności 

2) sprawozdanie wójta z działalności o okresie międzysesyjnym 

3) uchwała nr XII.81.2024 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na 

lata 2025-2034 

4) uchwała nr XII.82.2024 w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok 

5) uchwała nr XII.83.2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna 

na lata 2024-2034 

6) uchwała nr XII.84.2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

7) uchwała nr XII.85.2024 w sprawie ustalenia niezrealizowanych kwot wydatków budżetu Gminy 

Przytoczna, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 

8) uchwała nr XII.86.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Trójcy Świętej w Goraju na roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków 

9) uchwała nr XII.87.2024 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy linii kolejowej w obrębie Goraj, gmina Przytoczna 

10) uchwała nr XII.88.2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Przytoczna na lata 2024-2030 

11) uchwała nr XII.89.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2025 

12) uchwała nr XII.90.2024 w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 

Zasobem Gminy Przytoczna na lata 2025-2029  

13) uchwała nr XII.91.2024 w sprawie planu pracy Rady Gminy Przytoczna i komisji stałych na rok 

2025 

 


